
Referat frå styremøte i Valdres historielag 28. august 2023 

 

Berre to frå styret møtte, Tore Hovda og Nils Rogn. I tillegg møtte skriftsstyrar Ivar Aars. Styret var 

dermed ikkje vedtaksført. 

 

Sak 1 Konstituering av styret - kunne ikkje gjennomførast, men Tore er villig til å halde fram som 

kasserar. 

Sak 2 Referatsaker - ikkje drøfta 

Sak 3 Skriftstyret/redaksjon, storleik, medlemmer – Harald Hvattum er villig til å delta. To-tre til 

trengst. 

Sak 4 Årboka. Status - Ivar har det meste av stoffet klart. Ramma på 224 sider vil halde. Opplag 750 

og prisen blir ikkje heva (280 kr). Boka klar til korrektur om ein månads tid. 

Sak 5 Søknad om støtte til minneskrift om Torleiv Bolstad - Me vil gjerne støtte dette med 10 000 

kroner frå Olav Kirkevolls minnefond. 

Sak 6 Drøfting av arbeidsoppgåver for laget framover - ikkje drøfta. 

Sak 7 Eventuelt. Orienteringar, møteprogram, aktuelle saker, heimesida, planer i lokallaga, m.m. - 

heller ikkje drøfta, men nytt møte om ein månads tid, når årboka er meir klar. 

 

Referat ved Nils 


